
 
 

كة أعمال تعلن عن موافقة مجلس الإدارة على عدد من القرارات الاستثمارية الهامة   شر

وأكبر مجموعات   –  2025أكتوبر    2  –الدوحة، قطر   أبرز  إحدى  )أعمال(،  أعمال ش.م.ع.ق.  كة  يسر شر

 بالمنطقة، أن تعلن عن موافقة مجلس إدارتها على عدد من  
ً
الأعمال متنوعة الأنشطة وإحدى أشعها نموا

 .القرارات الاستثمارية الهامة 

كة لـ  السابق ل   الافصاحبناءً على   ي ملكية السرر
كة أعمال بشأن احتمال حدوث تغيبر ف    الخليج"، فقد إيكو  "سرر

موافقة   الإدارة  تمت  البالغة  مجلس  أعمال  كة  بيع حصة شر إلى   %51على  ذ.م.م."  الخليج  "إكو  كة  ي شر
ف 

ي "ماجوريل غروب لوكسمبورغ اس ايه"  يك الأجنبر والذي يعادل    يورو   8,500,000مقابل مبلغ    وذلك السرر

ي يصل إلى تقريبًا  *مليون ريال قطري  36.4تقريبًا  
  13,5. نتيجة لهذه الصفقة، تتوقع اعمال تحقيق ربــح صاف 

ي   مليون ريال قطري.  يك الاجنبر ي نتيجة لعملية استحواذ على السرر
كة اعمال لتعزيز    واتجاهقرار البيع يأت  شر

ي قطاعات اخرى مثل خدمات 
ها.  الطاقةاستثماراتها ف   وغبر

اكة  ي مجال خدمات النفط والطاقة، بالسرر
ي دولة قطر تعمل ف 

كة جديدة ف  كما صادق المجلس على تأسيس شر

كة أعمال رديمكس بنسبة ملكية   ي لخدمات النفط  %60بير  شر
وات  كة محمد البر كة عُمانية محدودة    – ، وشر شر

 . %40بنسبة ملكية   –المسؤولية 

 
ا

قائل أعمال،  كة  لشر التنفيذي  الرئيس  المنصوري،  علىي  بن  راشد  السيد  علق  المناسبة   :وب  هذه 

وتعزيز كفاءتها   " الأساسية،  أنشطتها  على  كبر  
بالب  أعمال  كة  شر ام  الب   اتيجية  الاسب  القرارات  هذه  تعكس 

تنا نحو النمو المستدام. نحن على ثقة بأن هذه الخطوات   اكات واعدة تدعم مسبر ي شر
التشغيلية، والدخول ف 

يك رئيسي  ي خلق قيمة مضافة لمساهمينا، وتعزز من دور أعمال كسرر
ة التنمية الاقتصادية  ستساهم ف  ي مسبر

 ف 

 ".لدولة قطر

 قطري ريال 4.2774يورو يساوي   1  *تم احتساب سعر الصرف

 -انتهى-

 
 
 

 للتواصل وللمزيد من المعلومات: 
info@aamal.qa 

ir@aamal.qa 
كة اعمال ش.م.ع.ق.   شر

 
 

كة أعمال ش. م. ع. ق.   نبذة عن شر

An English Press Release will follow. 



 
ي بورصة قطر منذ شهر  

 
إدراجها ف الخليج، وتم  ي منطقة 

 
 ف

ً
تنوعا ها   وأكبر

ً
كة أعمال إحدى أكبر وأشع مجموعات الأعمال نموا تعتبر شر

ي 2007ديسمبر عام 
 
كة  2025 اكتوبر  2، وكما ف (.   1.3مليار ريال قطري )   5، بلغت القيمة السوقية للسرر  مليار دولار أمريكي

 
ي    32تتنوع عمليات أعمال على نطاق واسع وتضم  

 
ي السوق ف

 
كة( مع مراكز رائدة ف وعات مشب  كات تابعة ومسرر وحدة أعمال نشطة )شر

كة أعمال للمستثمرين فرصة الاستثمار   قطاعات الصناعة، والتجزئة، والعقارات، وإدارة الخدمات، والمعدات الطبية والأدوية، وتوفر شر
والتواز  الجودة  وتطوره.  عالية  القطري  للاقتصاد  المتسارع  النمو  ي 

 
ف الموقع    ن  زيارة  يرجر  اعمال،  كة  شر حول  المعلومات  من  للمزيد 

 : ي
وت  www.aamal.qaالإلكب 

http://www.aamal.qa/


 

 

 

 
Aamal Company Announces Board Approval of Several Key Investment Decisions 

 
Doha, Qatar – 2 October 2025 – Aamal Company Q.P.S.C. (Aamal), one of the region’s largest and most 
diversified companies, is pleased to announce that its Board of Directors has approved a number of 
important investment decisions. 
 
Following Aamal’s earlier disclosure regarding a potential change in the Company’s ownership of ECCO 
Gulf, the Board has today approved the sale of Aamal’s 51% stake in ECCO Gulf W.L.L. to its foreign partner 
Majorel Group Luxembourg S.A. for an amount of EUR 8,500,000, equivalent to approximately QAR 36.4 
million1. As a result of this transaction Aamal expects net profit of approximately QAR 13.5 million to be 
realized at the year end. The Compnay’s decision to divest its shares in the business was mainly due to 
the recent acquisition of Aamal’s partner in ECCO Gulf, as well as the desire to focus more on other 
investments which better align with Aamal’s strategic direction.  
 
The Board also approved the establishment of a new company in the State of Qatar, operating in the oil 
and energy services sector, as a joint venture between Aamal Readymix (with a 60% ownership) and 
Mohammed Al Barwani Oil Services – an Omani limited liability company – (with a 40% ownership). 
 
On this occasion, Mr. Rashid bin Ali Al Mansoori, CEO of Aamal Company, commented: 
 
“These strategic decisions reflect Aamal’s commitment to focusing on its core operations, enhancing 
operational efficiency, and entering into promising partnerships that support our journey toward 
sustainable growth. We are confident that these steps will contribute to creating added value for our 
shareholders and reinforce Aamal’s role as a key partner in Qatar’s economic development.” 
 
 

-ends- 
 

 
For inquiries and more information: 
ir@aamal.qa 
info@aamal.qa 
 
About Aamal Company Q.P.S.C.: 

Aamal is one of the Gulf region’s most diversified conglomerates and has been listed on the Qatar Stock Exchange 

since December 2007.  As at 1 October 2025, the Company had a market capitalisation of QAR 5 bn (US$ 1.3 bn).  

Aamal’s operations are widely diversified and comprise 32 active business units (subsidiaries and joint ventures) with 

market leading positions in the key industrial, retail, property, managed services, and medical equipment and 

pharmaceutical sectors, thereby offering investors a high quality and balanced exposure to Qatar’s wider economic 

growth and development.  

For further information on Aamal Company, please refer to the corporate website: http://www.aamal.qa 

 
1 The exchange rate used is EUR 1 = QAR 4.2774 as of 2 October 2025 
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